
Referat styremøte 17/10 2023 

 

Tilstede: Andreas Trefjord, Nils B. Skaar, Ingrid Rein, Lise Tromsdal, Sture Green og GT Widerøe 

Ikke tilstede: Reidar Olsen og Øystein Klokkerhaug. 

1. Referat fra forrige styremøte.  

Høstmøte, Akt.Nord står som ansvarlig for høstmøtet. 

Markavola: Akt.Sør sørger for videre håndtering av saken, mtp. Avklaring med Fjellstyret og 

politisk avklaring. 

Forsponsor: Ikke mottatt svar fra forsponsor. 

 

2. Innkommende mail:  

Info mail kommet fra Villmarksfestival Snåsa 2024, vedr arrangement 28-30 Juni 2024. 

Jakt i Verdal: Det jobbes med saken for å fortsette inneværende ordning. Sjekke med Verdal 

Kommune om å ta kontakt med SkoFo (Skogn Folkehøyskole) ifht å ta seg av koordinering og 

innsamling ol. 

 

3. Lavland: 

Vi har gått gjennom og referert fra Teams møte, vi avventer inntil videre. 

 

4. Medlemsantall/økonomi 

588 medlemmer pr.dd. 

Økonomi: Sunn og frisk økonomi 

 

5. Fra utvalgene 

Akt.Nord: Ny kveld med valp, valpekurs på gang, Høstmøte  

Akt. Sør: Valpekurs oppstart 17/10, 4 kvelder. 

Dommerutvalget: Ajourført Instruktørliste, ca. 35 Instruktører.  

Utstillingsutvalget: Intet nytt siden sist. Marianne Holmli og Elisabeth Moseby dømmer i 24. 

Jaktprøveutvalget: Høstprøven hadde over 200 startende, vellykket gjennomført prøve på 

alle måter, Skogsfuglprøven står straks for tur. 

 

6. Neste styremøte 5 Desember. Årsmøte 7 Februar 2024, klubbmesterskap og årsfest 3 

Februar 2024 


